
Tagintézmény-vezetői pályázattal kapcsolatos vélemények, kérdések 

Szakmai munkaközösség 

A tagintézmény-vezetői megbízatásra egyedül Varga Zoltánné, jelenlegi igazgató adott be 

pályázatot. 

A pályázó tisztában van az iskola közismereti és szakképzéssel összefüggő feladataival, 

hagyományaival, működésének rendjével. Nyomon követi a változó jogszabályi 

környezetet, naprakész ismeretekkel rendelkezik. 

A korábbi pályázatában megfogalmazott fejlesztési elképzeléseinek jelentős részét sikerült 

megvalósítania. (Adományok révén eszközpark bővítése, elektronikus napló bevezetése, 

felújítások – pl. tornatermi öltöző stb.) 

Motivált, elhivatott. Innovatív, újító ötletei megvalósítása érdekében az elmúlt években 

széles körű kapcsolatrendszert épített ki, azonban ennek további szélesítését, elmélyítését 

a munkaközösség tagjai fontosnak tartják. 

A pályázó helyzetelemzése részletes, mindenre kiterjedő: tárgyi és személyi feltételek, az 

iskola képzéskínálata, az elmúlt évek adatainak statisztikai elemzése, pályázatok, az iskola  

belső és külső kapcsolatai, gazdálkodás. 

A tagintézmény-vezetői pályázat véleményezése kapcsán munkaközösségünk a fejlesztési 

elképzelések megvitatására helyezte a hangsúlyt. 

Pozitívumnak tartjuk, hogy az épületek külső és belső felújítása (tornaterem, szigetelés, 

nyílászárók, elektromos- és vízvezetékek felújítása stb.), valamint a szakképzéssel összefüggő 

fejlesztések, illetve megfelelő informatikai eszközpark kialakítása szerepel a tervek között. A 

kollégium működtetését is jó ötletnek gondoljuk. A pince és padlástér kihasználtsága részleges, 

belső felújítása is megjelenik a pályázatban, de ehhez kapcsolódó konkrétumok nincsenek.  

Amit hiányolunk a pályázatból, az a mai világban elengedhetetlen marketing és PR-tevékenység 

részletes kifejtése. A menedzselésre nagyobb hangsúlyt kell fektetni, legyen visszhangja annak, 

ha az iskolánk valamit csinál (pl. kárpitozás) más intézményeknek. Az iskolavezetésből 

valakinek semmi mással nem lenne szabad foglalkozni, mint a marketinggel. Kapcsolatokra 

még nagyobb hangsúlyt kell fektetni, beleértve a képzőhelyeket (Körmenden kívül is), a járási 

KLIK-et, a városvezetést, és az iskolákat is. Nyitni kellene még jobban az általános iskolák 

irányába, tanárok meghívása, legyen cél, hogy a pedagógustársadalom ismerje egymást. 

Javasoljuk a meglévő termőföld kihasználásának lehetőségeit megfontolásra.  

A szakmai munkaközösség tagjai úgy gondolják, hogy a vezetőségnek jobban együtt kell 

működnie, gyakoribb megbeszéléseket tartanának indokoltnak. Fontosnak tartjuk, hogy a 



közismereti tárgyakat oktató tanárok is tegyenek a beiskolázás érdekében, továbbá a szakmai 

vizsga teljesítését tekintsék fontosnak, és saját tantárgyuk súlyát ennek megfelelően kezeljék.  

A pályázat összességében áttekinthető, lényegre törő. A pályázó részletes, alapos 

helyzetelemzést adott az iskoláról, végig gondolta fejlesztési elképzeléseit.  

Munkaközösségünk úgy ítéli meg, hogy a jelenlegi igazgató vezetőként maximálisan szem 

előtt tartotta a diákok, a tanárok és az iskola érdekeit. Eddigi munkája biztosítéka annak, hogy 

iskolánk a jövőben is fent maradhasson, fejlődhessen. 

A felsoroltak alapján a szakmai munkaközösség támogatja a pályázó személyét és vezetési 

programját is. 

 

Kérdések a tagintézmény-vezetői pályázathoz kapcsolódóan: 

1. A jövőben alkalmazandó marketingtevékenység részletesebb kifejtése 

2. Milyen megoldásokat lát a kapcsolatrendszer további bővítésére, meglévő kapcsolatok 

ápolására, elmélyítésére?  

3. Tervezi-e gyakoribb, rendszeresebb vezető megbeszélések tartását, az óralátogatások 

reformálását?  

4. Milyen lehetőséget lát a helyi szemléletváltásra? („Ha hülye vagy, jó leszel a 

Rázsóban.”) 

5. Lát-e lehetőséget kollégium működtetésére, illetve az új épület padlásterének 

kihasználására, esetlegesen szállásolási lehetőséggel? 

6. Megvalósíthatónak tartja-e egyesület, alapítvány létrehozását saját források gyűjtése, 

pályázati lehetőségek jobb kihasználása céljából? 

7. Tervezi-e felnőttképzés beindítását az iskolában? Ha igen, akkor elsősorban milyen 

képzésekben gondolkodik? 
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